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§1 OFMÖ Vice Ordförande Christian Lindgren förklarade mötet öppnat.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes.

§5 Meddelanden Christian lät meddela att Edward inte var närvarande till följd
av ett akut möte angående kinainriktningen.

Mattias lät meddela att PR mötet hållits och under det konsta-
terades att kollaget skulle nerprioriteras för att istället ge tid åt
andra PR aktiviteter som att gå ut på föreläsningar och informe-
ra. Dessutöver skulle en seriestripp som informerade om SRDs
funktion läggas i D’du. Viss diskussion uppstod och för att få
klarhet önskade mötet att en diskussions/besluts-punkt om PR
skulle läggas till dagordningen på SRD8. Till detta ska Mattias
renskriva anteckningarna från PR-mötet och presentera dessa.

Erik meddelade att det är sektionsmöte idag, där Erik med all
sannolikhet ska kandidera till överphös. Dessutöver finns flerta-
let vakanta poster på kåren om någon är intresserad.

Fredrik meddelade att det varit StufU-möte och det diskuterats
runt examinationsformer, hur pass väl nuvarande tentamen tes-
tar förståelse och hur alternativa examinationsmetoder kan an-
vändas.

Erik meddelade även att Oscar Hjärpe, sektionsordförande på
E-sektionen, om att sektionerna saknar någon formell möteslo-
kal och därför skulle E:1426 eller likvärdig lokal behöva vara till-
gänglig för sektionerna att utnyttja.

Fortsatt meddelade Erik att det varit gymnasiedagar. Inför dessa
hade ansvariga tagit fram nytt material som presenterade Da-
ta och InfoCom bättre. Man hade även en SMS-tävling som var
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mycket uppskattad. Tanken var att informationen sedan skulle
omarbetas och läggas upp på de officiella hemsidorna för pro-
grammet (www.data.lth.se och www.infocom.lth.se). Detta har
setts som positivt från programledningens håll. Erik kommer se-
nare att kalla till ett möte där detta ska diskuteras vidare, detta
blir troligtvis till början av våren.

§6 Beslutsuppföljning Enligt Edwards uträkningar finns utrymme i ekonomin för att
anordna en studiekväll på hösten. Mötet beslöt att genomföra
en studiekväll, Christian Lindgren, Fredrik Andersson och Azra
Balic hjälper till att anordna. Information om att det är studie-
kväll ska gå ut i början (måndag) av vecka 6.

Mattias informerade om att SRDs webbsida fått en mindre över-
halning och ytterligare förbättringar är på väg.

Något underlag för att lägga upp information på infoskärmen i
foajén finns inte framtaget än.

Christian och Mattias har till följd av kraftig tidsbrist inte varit
ute och kontaktat kursansvariga.

Då kollaget mer eller mindre lagts på is efter PR-mötet har ingen
utveckling i det ärendet heller hänt och kan komma att läggas
ner.

§7 Kursombud Mattias lät meddela att det inte skett någon uppdatering på kursom-
budsfronten.

§8 Kursutvärderingar Mattias meddelade att Edward haft en tanke med att arbetsrap-
porterna skulle utvärderas av studierådet för att åtgärda att vi
har relativt lite kommentarer på CEQ-rapporterna. Hans med-
delade att detta gjordes om innan han började med tanken att
inte en eller några få personer skulle utvärdera alla kurser. För
att förbättra bör istället kursombuden få lite miniutbildning och
gå ut med mer information.

Mattias ansåg att man som en extra åtgärd kan påminna kursan-
svariga och kursombud om att ett utvärderingsmöte ska hållas,
då mindre och mindre kursansvariga kallar till utvärderingsmö-
te.

Hans föreslog att om kursombuden inte kan gå bör någon ur
SRD gå på mötet för att utvärdera kursen, detta skulle lämpligt-
vis kunna anordnas via mailinglistan.

Christian frågade om det fanns intresse för att ha ett informa-
tionstillfälle med ansvariga för CEQ som informerar om hur kurs-
utvärderingarna går till. Detta skulle ta ca 45 minuter och hjälpa
till att skapa ett underlag till information från SRD senare. Mötet
beslöt att detta skulle diskuteras vidare på nästa möte för att ta
ett beslut då.

2 (0)



DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
STUDIERÅDET

Protokoll SRD7
26 november 2008

§6 Övrigt Inget övrigt fanns att ta upp.

§7 Skitsnack Inget skit fanns heller att ta upp.

§8 OFMA Vice Ordförande Christian Lindgren förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Mattias Jernberg
Sekreterare

Justeras

Christian Lindgren
Vice Ordförande
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